

## Bestyrelsesmøde i Foreningen Børglum og Omegn

Dato: 29.02.24

Til stede: Linda, Lisa, Hanne, Susanne, Jakob kom senere.

Referent: Linda

Dagsordenspunkt	Referat/notér ansvarlig
1. Godkendelse af sidste mødes referat samt opfølgning herpå	Kjeld kommer til næste møde og snakker om brandeftersyn, nye punkter. Ellers ok referat.
2. Nyt fra formand/næstformand	18.03.24 bliver der sat ladestander op ved forsamlingshuset indvendig i skuret under eltavlen.
3. Indmeldte punkter <ul style="list-style-type: none"><li>- Forslag til vores protokol</li><li>- Romdams- skov udvalg</li><li>- Pant m/k</li><li>- Folkeoplysende tilskud undersøges, hvem klarer det?</li><li>- Rentenedsættelse: Hvem gør noget klart, vi kan tage i banken med?</li></ul>	<p>Susanne kommer med forslag om, at alle referater udskrives og sættes i mappe i huset. Vi beslutter, at der printes et til hver gang. Susanne vil printe til hver gang.</p> <p>Kontakt kommunen Jens Baggesen, samme du har Leon ?? Kører videre til næste gang, da Leon er fraværende.</p> <p>Linda tager panten med til Brugsen.</p> <p>Stine mener, vi kan søge penge fra kommunen til arrangementer. Vi afventer Stine. Punktet kommer på igen næste gang.</p> <p>Regnskabet skal med, arrangementskalender så det ses, at vi laver mange arrangementer</p>

<ul style="list-style-type: none"> <li>- Søgning penge Sparekassen D.</li> </ul>	<p>(med overskud). Diana, Susann og Hanne arbejder på dette.</p> <p>?? Ved ikke hvorfor punktet kom på. Måske søgning til kassekredit. Punktet på til næste gang.</p>
<p>4. Arrangementer i indeværende/kommende måned</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Mormor/Farmor mad 21/3</li> <li>- Affaldsindsamling 7 april</li> </ul>	<p>Bestyrelsesmøde 21.03.24, kl. 19.30.</p> <p>Kl. 09.30, Der serveres pølser med brød. Vi checker op på indkøb til næste møde.</p>
<p>5. Udlejning af huset i indeværende/kommende måned</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- 2+3 marts</li> <li>- 16 marts</li> <li>- 22+23+24 marts</li> <li>- 29+30+31 marts</li> <li>- Vandværket april</li> </ul> <p>Foreningslokalet</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Fårelauget 8 marts</li> <li>- Løkken storpastorat 23 marts</li> </ul> <p>6. Hvem tjekker huset</p>	<p>Hanne</p> <p>Susanne</p> <p>Kasper og check foreningslokalet</p> <p>Linda</p> <p>Betaler normal pris. Jakob checker.</p> <p>Betaler 500,-</p> <p>Betaler 500,.</p> <p>Se under udlejning. Navne er sat på.</p>
<p>7. Teltudlejning i indeværende/kommende måned</p>	<p>Intet.</p>
<p>8. Økonomien lige nu</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Indtægter/udgifter siden sidst</li> </ul>	<p>Se fremsendte fra Susanne vedhæftet dagsordenen.</p>

9. Nyt til hjemmesiden/nyhedsbrev	Der kommer nyt fra foreningen i vores nyhedsbrev. Der opfordres hver gang til medlemsskab.
10. Rengøring	Ok.
11. Tjek af huset <ul style="list-style-type: none"> <li>- Udfylde driftsjournal</li> <li>- Varmetermostater (opladning)</li> <li>- Tjek af salttabletter (i vand til opvaskemaskine)</li> <li>- Opvaskemaskine rengjort?</li> </ul> 12. Indkøb/gennemgang af mangler <ul style="list-style-type: none"> <li>- Hvem køber ind?</li> </ul>	Ok.
13. Tjek af legeplads	Ok ved Jakob.
14. Eventuelt	Der arbejdes evt. videre med salg af folkeaktier evt. med billede fra lokal kunstner. Hanne og Lisa arbejder videre med dette. Den lokale vognmand Peter Andersen vil donere betaling af Mobilgebyr (omkring 1.500,-) Vi skal følge op på flag, man søge til 10 gratis flag? Evt. Danmarks-samfundet eller den nationale flagpulje. Obs, hvad vi skal søge for kommunens pulje-penge.